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Protokół Nr 11 

z posiedzenia Zarządu Koła Łowieckiego Nr 22 "Knieja"  

w Trzciance 

 

W posiedzeniu Zarządu udział wzięli: 

1. Kazimierz Stefański - Prezes Koła 

2. Sławomir Piszel - Wiceprezes Koła 

3. Konrad Margowski - Łowczy Koła 

4. Grzegorz Kupś - Wicełowczy Koła 

4. Wojciech Warnkowski - Skarbnik Koła 

5. Karol Sanocki - Przewodniczący Komisji Rewizyjnej 

6. Iwona Wiśniewska - Księgowa 

 

 Po otwarciu posiedzenia Zarządu przez kolegę Kazimierza Stefańskiego, poprosił kolegę Konrada 

Margowskiego, aby zaczął dzisiejsze spotkanie od tematu zarzutów pod adresem kolegi Grzegorza Kupsia, a 

dotyczących rozbieżności dat polowań indywidualnych we wpisach w aplikacji PZŁ EKEP i załączonych zdjęć 

upolowanej zwierzyny po zakończonych polowaniach.  

 Następnie kolega Konrad Margowski, poprosił kolegę Grzegorza Kupsia o odniesienie się do tych 

zarzutów, które postawione zostały na poprzednim posiedzeniu Zarządu Koła przez Łowczego Koła. 

 Kolega Grzegorz Kupś, w odpowiedzi na powyższe zarzuty stwierdził, iż rozbieżności dat we wpisach 

polowań indywidualnych w aplikacji PZŁ EKEP mogą wynikać, np. z błędów ustawienia dat w urządzeniach 

elektronicznych. Dodał również, że spodziewa się takich sytuacji u innych myśliwych, zwłaszcza u nemrodów 

starszych wiekiem. 

 Na pytanie ze strony kolegi Konrada Margowskiego, czy zaistniałą sytuację sam zgłosi do Rzecznika 

Dyscyplinarnego przy ZO PZŁ w Pile, udzielił odpowiedź negatywną. Jednocześnie dodał, że jeśli któryś z 

członków koła poinformuje o całej sprawie Rzecznika Dyscyplinarnego przy ZO PZŁ w Pile, to jest do jego 

dyspozycji, odpowie na wszystkie zarzuty i pytania. 

 K woli uzupełnienia, kolega Prezes dodał, iż w ciągu kilku minionych dni kontaktował się z ZO PZŁ w 

Pile, celem uzupełnienia informacji, dotyczących wymogów jakie należy spełnić, załączając zdjęcia upolowanej 



zwierzyny w aplikacji PZŁ EKEP. ZO PZŁ w Pile poinformował, że wymóg załączania zdjęć upolowanej 

zwierzyny, w elektronicznych książkach indywidualnego pobytu myśliwych na polowaniu, dotyczy wyłącznie 

dzików na odstrzały sanitarne. Przypomniał również, że na minionym Walnym Zebraniu Członków Koła, 

została przyjęta uchwała, aby w aplikacji PZŁ EKEP zamieszczać zdjęcia zwierzyny trofealnej po strzale (w 

skórze), a zdjęcia mają być wykonane za pomocą aplikacji PZŁ EKEP. 

 Zarząd Koła podjął decyzję, że zostanie sporządzone pismo do ZO PZŁ z zapytaniem, czy podczas 

korzystania z elektronicznych książek indywidualnego pobytu myśliwych na polowaniu, zachodzi możliwość 

rozbieżności dat zarejestrowanych indywidualnych pobytów na polowaniach i dat załączonych, w książkach 

EKEP, pozyskanej zwierzyny po zakończonych polowaniach, wykonanych w aplikacji PZŁ EKEP i zdjęć 

załączonych z galerii telefonów komórkowych? 

 Prezes Koła, w ramach rehabilitacji, zlecił koledze Grzegorzowi Kupsiowi, aby zajął się utylizacją 

narogów strzelonych dzików, magazynowanych w beczkach na terenie chłodni  znajdującej się w Kuźnicy 

Czarnkowskiej. 

 

 Kolejne zagadnienia poruszone na dzisiejszym posiedzeniu Zarządu: 

 Prezes Koła, poprosił kolegę Łowczego, aby przedstawił bieżące wyniki polowań dewizowych na 

rogacze. Kolega Konrad Margowski poinformował, że na dzień dzisiejszy, strzelonych zostało 27 rogaczy, co 

stanowi mniej niż 50% zaplanowanych do odstrzału przez myśliwych dewizowych rogaczy, zatwierdzonych 

przez Walne Zgromadzenie Członków Koła. 

 W związku z sytuacją, iż budżet koła zaplanowany na rok łowiecki 2021/2022 jest ujemny, Zarząd Koła 

podjął decyzję o zwiększeniu puli rogaczy do odstrzału przez myśliwych dewizowych. 

 

 Od poprzedniego posiedzenia Zarządu, w temacie zakupu i umiejscowienia dodatkowej chłodni na dziki 

strzelane w strefie niebieskiej, właściwie niewiele się wydarzyło. Kolega Konrad Margowski w bieżącym 

tygodniu kontaktował się z właścicielem posesji w miejscowości Dłużewo, zapytując o możliwość 

umiejscowienia chłodni na terenie jego posesji i na jakich warunkach. Szczegółów nie ustalono, natomiast jest 

obustronna chęć współpracy. 

 

 Kolega Łowczy w miniony poniedziałek kontaktował się z firmą FARMUTIL,  z zapytaniem o możliwość 

odbioru narogów dzików, składowanych w beczkach przed chłodnią w miejscowości Kuźnica Czarnkowska. Do 

dnia dzisiejszego nie otrzymał wiążącej odpowiedzi z firmy FARMUTIL. 

 



 Kolega Grzegorz Kupś, zgłosił pilną potrzebą przeprowadzenia prac technicznych, polegających na 

kontroli i naprawie ambon w obwodzie Nr 62 oraz wykoszeniu roślinności wokół ambon. Dodał, że ma 

problemy z naborem ludzi, którzy byliby chętni do wykonania tych prac, po przyjętej na poprzednim 

posiedzeniu Zarządu stawce roboczogodziny prac na rzecz koła. Jednocześnie padła informacja, że chętny do 

wykonania tych prac jest kolega Andrzej Sokołowski.  

 

 Zarząd Koła podjął uchwałę o zakupie 200 sztuk bażantów w cenie 30 zł. brutto za sztukę. Bażanty 

będą dostarczone nieodpłatnie pod adres zamieszkania kolegi Karola Sanockiego, który wraz z kolegą 

Grzegorzem Kupsiem, zajmą się rozwiezieniem bażantów w łowisko. Bażanty będą wypuszczane tylko w 

łowisku Nr 62. 

 Termin dostawy bażantów: ostatni tydzień sierpnia lub pierwszy tydzień września br. 

 

 Około godziny 17.30, na zebranie dołączyli przedstawiciele Koła Łowieckiego Nr 21 "Dzik" w Trzciance, 

w składzie: 

1. Jarosław Czemko 

2. Konrad Drzewiecki 

3. Marek Komarnicki 

4. Jacek Broniecki 

oraz księgowa Pani Iwona Wiśniewska 

  

 Celem spotkania przedstawicielu obu kół, jest wypracowanie współpracy w użytkowaniu strzelnicy 

myśliwskiej i zasad księgowania usług oferowanych na tym obiekcie. 

 Dotychczasowe warunki dzierżawy i najmu były ustalone pomiędzy Kołem Łowieckim Nr 22 "Knieja" w 

Trzciance, a Nadleśnictwem Trzcianka. 

 Po przedstawieniu przez prezesów obu kół, propozycji umów czy też porozumień, dotyczących kwestii 

współpracy w użytkowaniu strzelnicy, najmu i dzierżawy gruntów przyległych do strzelnicy, ustalono, że w 

Umowie/Porozumieniu będą przedstawione zespoły zarządzające strzelnicą, składające się po 4. 

przedstawicieli z obu kół, w osobach: 

- ze strony Koła Łowieckiego Nr 21 "Dzik" w Trzciance: 

1.  Marek Komarnicki 

2. Konrad Drzewiecki 



3. Jacek Broniecki 

4. Ireneusz Stepura 

 

- ze strony Koła Łowieckiego Nr 22 "Knieja" w Trzciance: 

1. Kazimierz Stefański  

2. Karol Sanocki 

       



    

 

 


